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پرسپولیس6

خبر

 باشـــگاه پرســـپولیس در پروژه جـــذب یحیی عطیه الله 
شکســـت تلخی را متحمل شـــد. بعد از حـــدود یک ماه 
کش و قوس و اخبار متفـــاوت و متناقضی که درباره این 
مدافع چپ مراکشـــی به گوش می رســـید سرانجام این 
بازیکـــن لباس ســـرخ را به تن کـــرد اما نه لباس ســـرخ 
پرســـپولیس بلکه پیراهن الاهلی مصر را پوشید و رسماً 
به این تیم پیوســـت. پرســـپولیس در هفته گذشـــته دو 
بار تـــا جذب این بازیکـــن به صورت قرضی نزدیک شـــد 
و تقریباً کار تمام شـــده بود اما به یک باره ورق برگشـــت. 
ماجرا از این قرار اســـت که باشـــگاه پرســـپولیس هفته 
گذشته پس از توافق شـــفاهی با باشگاه سوچی روسیه، 
متـــن توافقنامـــه ای را تنظیـــم و به این باشـــگاه روســـی 
ارســـال می کنـــد تا طبـــق آن یحیی عطیـــه الله به صورت 
قرضی و یک ســـاله به جمع سرخپوشـــان اضافه شـــود، 
توافقنامـــه ای که باشـــگاه ســـوچی بســـیاری از بندهای 
آن را تغییـــر می دهـــد و به پرســـپولیس اعـــام می کند 
بـــا پرداخت 250هـــزار دلار و به شـــروطی کـــه آنها اعام 
می کنند حاضر اســـت عطیـــه الله را به صـــورت قرضی به 
ایـــن تیم بدهد. باشـــگاه پرســـپولیس در نهایت با تمام 

بندهای توافقنامـــه موافقت می کند تا همـــه چیز آماده 
انتقـــال عطیه الله بـــه جمع سرخپوشـــان شـــود، اما باز 
هـــم کار گره می خورد. با وجود موافقت پرسپولیســـی ها 
باشـــگاه سوچی روسیه شـــرط صدور رضایت نامه قرضی 
یحیی عطیـــه الله را افزایش یک ســـاله قـــرارداد او اعام 
می کنـــد که همین موضـــوع باعث اختـــاف مجدد این 
بازیکن با باشـــگاه روسی می شـــود. عطیه الله که از ابتدا 
نیز تمایل چندانی برای حضور در پرســـپولیس نداشت، 
شـــرط افزایش مـــدت قـــراردادش با باشـــگاه ســـوچی 
را صـــدور رضایتنامـــه  قرضی اش بـــرای باشـــگاه مصری 
اعام می کند که این شـــرط با موافقت باشـــگاه روســـی 
همراه می شـــود و به همین دلیل توافق پرســـپولیس با 
این بازیکن و باشـــگاه ســـوچی بی نتیجه باقی می ماند. 
نکتـــه جالـــب این اســـت کـــه باشـــگاه ســـوچی در ازای 
افزایش یک ســـاله قرارداد یحیی عطیـــه الله، رضایتنامه 
این بازیکن برای باشـــگاه الاهلی مصـــر را با مبلغ 200هزار 
دلار صادر کرده اســـت. حســـین بادامکی معاون ورزشی 
باشـــگاه پرپســـولیس در این باره توضیـــح داد: من فکر 
می کنم در این ماجرا باشـــگاه سوچی و خود این بازیکن 
در قبـــال پرســـپولیس شـــیطنت کردنـــد. ما بـــا او همه 
توافقات را کرده بودیم. فقـــط یک امضا مانده بود اما در 
نهایت پیشـــنهاد باشگاه روسی به عطیه الله بابت تمدید 
قراردادش همه چیز را خراب کرد. باشـــگاه مصری هم تا 
جایی که شـــنیدم همه پول رضایتنامه او را داده اســـت. 
البتـــه از این قضیه مطمئن نیســـتم. او در پاســـخ به این 
ســـؤال که اکنون برنامه باشـــگاه برای پســـت دفاع چپ 
چیســـت، گفت: قطعاً بی تفاوت نیستیم. گاریدو نام دو 
سه بازیکن را داده و درحال مذاکره  هستیم. خوشبختانه 
ســـرمربی تیم که بابت دروازه بان نگرانی داشـــت اکنون 
با جذب گندوز خیالش راحت شـــده اســـت و در پست 
دفاع چپ نیز روی بازیکنانی که داریم حســـاب باز کرده 

و اتفاقاً روی دو ســـه بازیکـــن نظر مثبت دارد.

یحیی عطیه الله قرمزپوش شد اما نه برای پرسپولیس

5 روز قبل از شروع فصل به دنبال مدافع چپ جدید

رضا وطنخواه که یکی از بهترین مدافعان چپ 
تاریخ پرسپولیس به شمار می آید در رابطه با 
به بن بست رســـیدن مذاکرات این باشگاه با 
ستاره مراکشی و سایر شرایط تیم محبوبش 

نقطه نظرات خود را مطرح می کند.
او در خصوص منتفی شدن حضور عطیه الله 
بعـــد از مدت ها مذاکـــره و پیگیری باشـــگاه 
پرســـپولیس گفـــت: بـــه هـــر حال باشـــگاه 
پرســـپولیس از مدت هـــا قبـــل پیگیر حضور 
ستاره مراکشی بود اما به هر حال طبیعی بود 
که این بازیکن حرفه ای با پول بیشتر و شرایط 
بهتر راهی تیمی دیگر شـــود. به همین خاطر 
کســـی نمی تواند بازیکن مراکشی را محکوم 
کند چون به هر حال بازیکن خارجی به دنبال 
شرایط بهتراست و قطعاً خودش همه مسائل 
را در نظـــر گرفته و شـــرایط تیم مصری را برای 

حضور خودش بهتر ارزیابی کرده است.
بازیکن اســـبق پرســـپولیس در ادامه افزود: 
جناح چپ پرســـپولیس از گذشـــته بهترین 
ستاره های داخلی را در این پست دیده اما این 
یک حقیقت است که دیگر ستاره ای در فوتبال 
ایران نداریم و همان طور که کسی نتوانسته 
پا جای پای بزرگانـــی مانند علی دایی و کریم 
باقری و دیگر ســـتاره های بزرگ فوتبال ایران 
بگذارد طبیعی اســـت که دیگر در جناح چپ 

هم در فوتبالمان و در تیم پرسپولیس بازیکن 
دیگری نداریم که به عنوان ســـتاره در جناح 
چـــپ بازی کند. به همین دلیل راهی نداریم 
جز اینکه به دنبال گزینه های خارجی برویم. 
البته من شـــنیدم کـــه بعد از منتفی شـــدن 
بازیکن مراکشـــی، باشـــگاه دنبال گزینه های 
دیگر است که امیدوارم بهترین گزینه ممکن 
برای پســـت دفاع چپ انتخاب شـــود تا دیگر 

کمبودی در این منطقه نداشته باشیم.
وطنخـــواه تأکیـــد کرد: مـــن پیگیر مســـائل 
پرســـپولیس هســـتم اما تا لیگ شروع نشود 
و چنـــد هفتـــه از شـــروع مســـابقات نگذرد 
واقعـــاً نمی تـــوان در خصوص قـــدرت واقعی 
پرســـپولیس و تیمی که بسته شده نظر قاطع 

و کارشناسی داد.
مدافع چپ اســـبق پرسپولیس در خصوص 
میزبانی پرســـپولیس در هفته اول مسابقات 
لیگ برتر در مقابل ذوب آهن گفت: حتماً این 
جمله را از قول من بنویسید که واقعاً مسخره 

است که تهران به این بزرگی یک زمین چمن 
خوب نداشته باشد که قهرمانش بتواند در آن 
بازی کند. واقعاً نوبر اســـت که پرسپولیس در 
خارج از خانـــه بخواهد مقابل تیم ذوب آهن 
میزبانی کند و این اصاً شایســـته فوتبال ما و 

بازیکنانش نیست.
وطنخـــواه در پایان گفت: یادم هســـت زمان 
بازیگری ام در پرسپولیس یک بار به عربستان 
رفتیم و در حالی که قصد تمرین و بازی در آنجا 
را داشتیم آن قدر کیفیت چمنش بد بود که 
علی پروین بـــا اعتراض گفت راضی به بازی و 
در تمرین در این زمین چمن نیســـت. این در 
حالی اســـت که حالا ما زمیـــن خوب نداریم 
و از امکانـــات بهینه ای هم بهـــره نمی بریم در 
حالی کـــه می بینیم تیم هـــای عربی بهترین 
امکانات را دارند و وقتی به ایران می آیند واقعاً 
از شـــرایط ما ناراحت می شوند. نمونه اش را 
هم در بازی آخر سپاهان مقابل شباب الاهلی 

امارات دیدیم.

وطنخواه:بهبازیکنمراکشیایرادینمیگیرم

میزبانیقهرمانخارجازخانهواقعاًنوبراست

ایلیـــا بهـــزاد اول / در روزهـــای اخیـــر 
میـــت  و مصد بـــر  مبنـــی  ی  ر خبـــا ا
اوســـتون اورونوف، ســـتاره ازبک تیم 
منتشـــر  رســـانه ها  در  پرســـپولیس 
شـــد و این بازیکـــن، آخریـــن تمرین 
پرسپولیس در اردوی تدارکاتی ترکیه را 
هم به دلیل آســـیب دیدگی از دســـت 
داد. ایـــن اتفـــاق درحالـــی افتـــاد که 
باشـــگاه پرســـپولیس، اعـــام کـــرده 
بـــود اورونـــوف مصدومیتـــی نـــدارد و 
بـــا آمادگـــی کامـــل در تمرینـــات تیم 

شـــرکت خواهد کرد. حسین بادامکی 
معاونت ورزشی باشـــگاه، در خصوص 
»اورونـــوف  گفتـــه:  او  مصدومیـــت 
مصـــدوم نشـــده بلکه دچـــار گرفتگی 
عضلـــه شـــد و مربیان ترجیـــح دادند 
بـــرای جلوگیـــری از مصدومیـــت او را 
تعویض کننـــد. برای بـــازی کردن هم 
مشـــکلی ندارد و اینکه از او اســـتفاده 
شـــود یا خیر به نظـــر گاریدو بســـتگی 
دارد. بـــه هرحـــال او دیرتـــر از ســـایر 
بازیکنـــان بـــه تمرینـــات اضافه شـــده 

اســـت.« در صـــورت صحـــت ادعـــای 
بادامکـــی، باید نگران مســـیر ســـتاره 
شـــیم  با لیس  پرســـپو نی  بکســـتا ز ا
چـــرا کـــه گرفتگـــی عضانی، یکـــی از 
مصدومیت هـــای شـــایع بازیکنانـــی 
اســـت کـــه فشـــار زیـــاد مســـابقات را 
تجربـــه کرده انـــد و اورونـــوف نیـــز در 
یـــک ســـال اخیر، بـــدون اســـتراحت 
در مســـابقات مختلف شـــرکت کرده 
اســـت. او پس از پایان فصـــل فوتبال 
باشـــگاهی، در مســـابقات مقدماتـــی 

جـــام جهانی بـــا تیم ملی بزرگســـالان 
بـــدون  و  کـــرد  ازبکســـتان شـــرکت 
اســـتراحت، بـــه اردوی تیـــم المپیک 
این کشـــور برای رقابت هـــای المپیک 
اضافـــه شـــد و مســـتقیم از پاریـــس، 
بـــه اردوی ترکیـــه سرخپوشـــان آمـــد. 
باشـــگاه پرســـپولیس بـــا توجـــه بـــه 
افزایش احتمال مصدومیت اورونوف، 
می توانســـت یـــا اجـــازه حضـــور او در 
المپیک را صادر نکنـــد و یا وی را پیش 
از آغـــاز لیگ برتر، از شـــرکت در اردوی 

ســـنگین ترکیه معاف کند. همان طور 
کـــه بازیکنـــان المپیکـــی حاضـــر در 
تیم هـــای مطـــرح فوتبـــال جهـــان، با 
یک یـــا دو هفته اســـتراحت به ترکیب 
تیم هـــای خـــود در لیگ هـــای معتبـــر 
اروپایی اضافه می شـــوند. این مســـیر، 
ممکن اســـت در ادامه راه باعث ایجاد 
مصدومیت های بیشـــتر بـــرای یکی از 
مســـتعدترین بازیکنـــان نســـل جدید 
فوتبال آسیا شود و پرسپولیس، نقش 
ویژه ای در محافظـــت از اورونوف دارد.

سهام باشگاه هنوز منتقل نشده

سازمان خصوصی سازی پاسخگوی پرسپولیس نیست
فضای تبلیغاتی در اختیار باشگاه

مالک به پرسپولیس اجازه درآمدزایی داد

 در هفته جاری باشگاه پرسپولیس از اسپانسر 
پیراهـــن خـــود رونمایی کـــرد و این باشـــگاه با 
شـــرکت صباباتری به عنـــوان حامی جدید این 
باشـــگاه قرارداد بســـت و نام این اسپانسر روی 

پیراهن پرســـپولیس نقش بست.
 بر اساس اعام باشگاه پرسپولیس در سامانه 
افشـــای بورس، اسپانســـر جدید سرخپوشان 
که جایگزین یک شـــرکت اپراتـــور تلفن همراه 
شـــده برای یک فصل بـــه عنوان حامـــی مالی 
این باشـــگاه فعالیـــت خود را خواهد داشـــت و 
بـــرای فصل جدید لیـــگ برتر مبلـــغ ۱50 تا ۱۶5 
میلیارد تومان به باشـــگاه پرسپولیس پرداخت 

خواهد کرد.

 این درحالی اســـت کـــه فصل گذشـــته اپراتور 
تلفن همـــراه ۱۱0 میلیـــارد برای اسپانســـری به 

پرســـپولیس پرداخـــت می کرد.
 یکی از مدیران باشگاه پرسپولیس در خصوص 
عقد قـــرارداد با شـــرکت صبـــا باتری بـــه ایران 
ورزشـــی گفت: »باشگاه پرسپولیس در راستای 
تقویـــت نظـــام اقتصادی خـــود به دنبـــال یک 
شـــرکت معتبـــر و خوشـــنام بود به ایـــن دلیل 
که برند پرســـپولیس یک برند ارزشمند است. 
با توجه به اینکه شـــرکت ایرانســـل به باشـــگاه 
پرســـپولیس اعام کرده بود بـــرای فصل آینده 
بودجـــه محدود تـــری بـــرای تبلیغـــات دارد و 
نمی توانســـت شـــرایط باشگاه پرســـپولیس را 

فراهم کند پس از بررســـی پیشـــنهاد های ارائه 
شـــده به باشـــگاه، در نهایت تصمیم گیری شد 
که با شـــرکت صبا باتـــری به عنوان اسپانســـر 

اصلـــی همکاری صـــورت بگیرد.«
 وی ادامـــه داد: »پرســـپولیس فصـــل گذشـــته 
مبلغ ۱90 میلیارد تومان از طریق اسپانسرینگ 
پیراهـــن درآمدزایـــی کرد و امســـال پیش بینی 
می شـــود نزدیک به 300 میلیارد تومان از طریق 

پیراهن درآمدزایی ایجاد شـــود.«
  وی در پایـــان افـــزود: »بانک شـــهر بـــه عنوان 
مالک باشـــگاه ، فضـــای درآمدزایـــی پیراهن را 
در اختیـــار باشـــگاه قـــرار داد تا بتوانیـــم از این 

ظرفیـــت بـــرای درآمدزایی اســـتفاده کنیم.«

 در شـــرایطی کـــه دولـــت در یکـــی از 
تاریخی ترین اقدامات خود توانســـت 
بعـــد از چند دهه موضـــوع مربوط به 
واگذاری سهام پرسپولیس و استقال 
را به سرانجام رســـانده و سرخ ها را از 
طریق کنسرسیوم به بانک ها و آبی ها 
را نیز به هلدینگ خلیج فارس واگذار 
کند، اما اکنـــون چالش بزرگی پیش 
روی پرســـپولیس قرار گرفته اســـت؛ 
درحالـــی که گمان می رفـــت مراحل 
واگذاری باشگاه پرسپولیس مدت ها 
قبل از سوی شرکت خصوصی سازی 
انجام شده اما در کمال تعجب سهام 

باشگاه پرســـپولیس به هیچ کدام از 
بانک ها و حتی بانک شـــهر به صورت 

رسمی واگذار نشده است.
  در حالـــی کـــه امیدواری هایی وجود 
داشـــت که هفته گذشـــته بـــا انجام 
ســـازمان  ســـوی  از  اداری  مراحـــل 
خصوصـــی ســـازی، ســـهام باشـــگاه 
پرســـپولیس بالاخره پس از گذشت 
ماه هـــا بـــه کنسرســـیوم های بانکی 
منتقل شـــود اما هنوز ایـــن اتفاق رخ 
نـــداده و ســـازمان خصوصی ســـازی 
همچنـــان وعـــده خود را بـــه روزهای 

آینده موکول می کند.

 یک منبع آگاه از باشگاه پرسپولیس 
در گفت و گو با ایران ورزشی اطاع داد 
که هنوز انتقال رســـمی سهام صورت 
نگرفته و حتی سازمان خصوصی هم 
در این خصوص پاســـخگوی باشگاه 

پرسپولیس نیست.
 ایـــن موضوع به صورت مســـتقیم به 
باشگاه پرسپولیس مربوط نیست و 
کار های اداری بین بانک ها و سازمان 
خصوصی ســـازی بایـــد نهایی شـــود 
امـــا لطمه اش بـــه پرســـپولیس وارد 
می شـــود که ســـازمان مدیریتی اش 

هنوز مشخص نیست.

اورونوف دچار گرفتگی عضلانی است
به احتمـــال زیاد ســـتاره ازبک پرســـپولیس بـــازی اول 
فصل این تیم مقابل ذوب آهن را از دســـت داده اســـت 
اما معاون ورزشـــی باشـــگاه ضمـــن تکذیب شـــایعات 
درباره مصدومیـــت اورونوف می گوید او مشـــکلی برای 
بازی ندارد. حســـین بادامکی معاون ورزشـــی باشـــگاه 
پرســـپولیس دربـــاره اینکـــه بـــازی بـــا تیم ناشـــناخته 
آفریقایـــی باعـــث مصدومیـــت اورونـــوف شـــد، گفت: 
اورونوف مصدوم نشـــد بلکه دچار گرفتگی عضله شـــد 
و مربیان ترجیح دادند بـــرای جلوگیری از مصدومیت 
او را تعویـــض کننـــد. بـــرای بـــازی کردن هم مشـــکلی 
ندارد و اینکه از او اســـتفاده شـــود یا خیر به نظر گاریدو 
بســـتگی دارد. به هرحـــال او دیرتر از ســـایر بازیکنان به 

تمرینات اضافه شـــده اســـت.
   

توضیحات بادامکی درباره شرایط اردو

حسین بادامکی در مورد حواشی اردوی پرسپولیس در 
ترکیه به خصوص بازی با تیمی که اســـم آن اشـــتباهی 
عنوان شـــد و همچنین مـــکان برگـــزاری اردو که گفته 
بودنـــد کنـــار محل اســـکان بازیکنـــان، گاو و گوســـفند 
رفـــت و آمـــد می کردنـــد، گفت: هـــر باشـــگاهی که در 
ترکیـــه اردو برگـــزار می کند بـــه صورت پکیجی اســـت. 
در پکیـــج اردوی پرســـپولیس هم چند بازی دوســـتانه 
در نظـــر گرفتـــه شـــده بـــود. ایـــن کار را هم یـــک گروه 
هماهنگ کننـــده انجام داده و ربطی به عوامل باشـــگاه 
نـــدارد. تنهـــا اشـــتباه هم اعـــام تیم بوده اســـت. من 
هم از اینکـــه چنین اشـــتباهی رخ داده ناراحتم و توقع 
چنیـــن چیـــزی را نداشـــتیم امـــا ایـــن طور هـــم نبوده 
که نســـبت به ایـــن موضـــوع بی تفاوت باشـــیم. حتی 
کار بـــه تنش بـــا طـــرف هماهنگ کننده کشـــید. البته 
او هـــم نمی خواســـت از قصـــد ایـــن کار را انجـــام دهد. 
معاون باشـــگاه پرســـپولیس ادامـــه داد: در مورد مکان 
برگزاری اردو هـــم واقعاً نمی دانم چرا بعضی شـــیطنت 
می کننـــد. ما در یک مـــکان زیبـــا و خوش آب وهوا اردو 
داشـــتیم. محل اســـکان تیم با محل تمریـــن 20 دقیقه 
فاصلـــه بـــود. کمپ هـــای تمرینـــی در ترکیـــه همـــه در 
مناطق روســـتایی اســـت و رفـــت وآمد گاو و گوســـفند 
هم در فضـــای باز طبیعی اســـت. ضمن اینکـــه این گاو 
و گوســـفندی کـــه از آن صحبـــت می کننـــد نزدیـــک به 
۶00 متـــر دور از محـــل هتل بود. من احســـاس می کنم 
برخـــی از این صحبت ها و اخبار شـــیطنت آمیز اســـت.

   

بلاتکلیفی درباره سهمیه های خارجی
اوســـتون اورونوف، گئورگی گولســـیانی، ایوب العملود و 
الکســـیس گندوز چهار بازیکن خارجی ســـرخ ها هستند 
اما باشـــگاه پرسپولیس دنبال این اســـت که یک مدافع 
چـــپ خارجـــی هم به ایـــن جمع اضافه کنـــد. همچنین 
ایـــن باشـــگاه کـــه صراحتـــاً اعـــام کـــرد ســـهمیه های 
خارجـــی اش نســـوخته می خواهد مثل اســـتقال از ۱+5 
بازیکـــن خارجـــی بهـــره ببرد که اگـــر این گونه شـــود یک 
وینگر کـــه قابلیت بازی در نقش مهاجـــم نوک و مهاجم 
ســـایه را دارد به خدمت خواهد گرفت. حسین بادامکی، 
معاون باشگاه پرسپولیس در مورد اینکه تکلیف سهمیه 
خارجی در شـــرایطی که باشگاه اســـتقال اعتراض کرده 
چـــه می شـــود، گفت: ما هـــم جواب اعتراض اســـتقال 
را در بیانیـــه ای دادیـــم. در نامـــه ای هـــم کـــه بـــه کارگروه 
نظارت بر قراردادها ارســـال کردیم خواســـتار این شدیم 
تـــا تکلیف خود را بدانیم هنوز امـــا جوابی به ما نداده اند.

   

دو خارجی در تست پزشکی
دو بازیکـــن خارجی پرســـپولیس برای انجـــام مراحل 
ثبت نـــام و دریافـــت کارت بـــازی، دیـــروز راهی تســـت 
پزشـــکی شدند. الکســـیس گندوز که در ترکیه به جمع 
سرخپوشان پیوست و اوســـتون اورونوف که در شروع 
تمرینات پرســـپولیس همراه با تیم ملی ازبکســـتان در 
المپیـــک پاریـــس حضور داشـــت، در بازگشـــت کاروان 
پرســـپولیس بـــه کشـــور، دیـــروز بـــا هماهنگـــی رئیس 
کمیته پزشـــکی باشـــگاه در ایفمارک حضور پیدا کردند 
تا تســـت های پزشـــکی را برای انجام مراحل در سازمان 

لیـــگ و دریافت کارت بازی، پشـــت ســـر بگذارند.
  

ناگی هم رضایتنامه می خواهد
از منتفـــی شـــدن حضـــور یحیـــی عطیـــه الله در  بعـــد 
پرســـپولیس، ایـــن باشـــگاه ســـراغ گزینه هـــای دیگـــر 
رفتـــه اســـت. گزینه هایـــی کـــه قبل تـــر هم نام و نشـــان 
آنهـــا را شـــنیده بودیـــم. یکی از آنهـــا همـــان ژولت ناگی 
مجارســـتانی اســـت که در یورور 2024 هم دقایقی مقابل 
آلمـــان بازی کرد. با توجه بـــه اینکه این بازیکن یک فصل 
دیگر با تیم پوشـــکاش مجارســـتان قرارداد دارد، باشگاه 
پرســـپولیس بـــرای انتقال وی باید مبلـــغ رضایتنامه این 
بازیکن را پرداخت کند. باشـــگاه مجارســـتانی مشـــکلی 
بابـــت جدایی مدافـــع ملی پوش خود ندارد و پیشـــنهاد 
خـــود را برای صـــدور رضایتنامـــه این بازیکن به باشـــگاه 
پرســـپولیس اعام کرده و سرخپوشان درحال چانه زنی 
بـــرای کم کردن مبلـــغ رضایتنامه وی هســـتند تا بتوانند 
ایـــن ســـتاره اروپایی را به عنـــوان جانشـــین عبدالکریم 
حســـن به خدمت بگیرند. گفتنی اســـت پرســـپولیس 
همزمـــان با مذاکره با ناگی، مذاکـــرات خود را با دو گزینه 
دیگـــر کـــه یکی از آنها آرژانتینی اســـت پیـــش می برد تا در 
صورت نهایی نشـــدن انتقـــال این مدافع مجارســـتانی، 

یکـــی از این دو بازیکن ســـرخپوش شـــود.

مهـــدی عبـــدی خیلـــی زود در پرســـپولیس مطرح 
شـــد. پنج ســـال قبل وقتی فقط 20 ســـال داشت، با 
اولیـــن لمس تـــوپ در دربی موفق به گلزنی شـــد آن 
هم درحالی که شـــاید 90درصد هواداران پرسپولیس 
اســـمش را نمی دانســـتند. عبـــدی همـــان اول راه به 
شکلی اتفاقی سر از پرسپولیس در آورد. او در تیم امید 
پرســـپولیس آقای گل شـــد و به تیم بزرگسالان رسید 
اما وقتی دید شـــانس بازی پیدا نمی کند در تمرینات 
بادران، تیمی که توسط فرهاد کاظمی هدایت می شد 
شرکت کرد و تا آستانه عقد قرارداد با این باشگاه پیش 
رفت تا اینکه در پرســـپولیس ماندنی شـــد و با آن گل 
دربی کم کم نام و نشانی برای خود پیدا کرد. عبدی گل 
دربی را تکرار هم کرد تا ثابت کند پرسپولیس مهاجم 

گلزن شـــاخصی پیدا کرده که می توان با 
کمی اغمـــاض او را محصول آکادمی 

باشگاه دانست. گلزنی عبدی در فینال لیگ قهرمانان 
و برخی گل های تأثیرگذارش در لیگ چهره مقبولی از 
این بازیکن نزد هواداران ساخت اما مهدی خیلی زود 
در سراشـــیبی قرار گرفت تا جایی کـــه دو فصل قبل 
یحیی گل محمدی او را در تیمش نگه داشت و تبدیل 
به یک نیمکت نشـــین صرف کرد. با حضـــور لوکادیا و 
سپس بازگشت عیسی آل کثیر و حضور خارجی هایی 
مثل شیخ دیاباته و لئونادور پریرا، تقریباً هیچ فرصتی 
بـــه عبـــدی نرســـید و او در ابتـــدای فصل گذشـــته به 
صورت قرضی راهی تراکتور شـــد. با شـــروع تمرینات 
پیش فصل عبدی به تمرین پرســـپولیس برگشـــت و 
شـــروع امیدوارکننده ای هم داشت اما با رقم خوردن 
اتفاقاتی عجیب و غریب و کمی هم مرموز این بازیکن 
یک باره در لیست خروج قرار گرفت و شماره 9 را که او 
بعد از چهار سال نیمکت نشینی و دوری از ترکیب به آن 

رسیده بود به علی علیپور همشهری اش داد.
اینکه چـــه اتفاقاتی افتـــاد تا مهدی عبدی اســـتعداد 
نوظهور پرســـپولیس اینطور از تیم کنار برود و احیاناً 
پرســـپولیس دنبال یک مهاجم خارجی باشد به کنار 
امـــا در آن ماجرای تلخ که در نهایت اســـتعداد بزرگی 
را از پرســـپولیس دور کـــرد بـــرای خـــود عبدی هم 
می تـــوان درصـــدی تقصیـــر قائل شـــد. مهدی 

عبدی در پرســـپولیس خیلی زود ارضا شـــد و ســـقف 
جاه طلبی هایـــش آن قدر کوتاه بود که حتی به مبارزه 
و پس گرفتن جایگاهش به صورت جدی فکر نمی کرد 
چه برســـد به اینکه در ایـــن راه گامی محکـــم بردارد و 
تاش کند. او اهل مبارزه و جنگیدن نبود و این ویژگی 
حتی بـــه مدل فوتبالش هم ســـرایت کـــرد. واقعیت 
اینکه بیشـــتر مربیـــان فوتبال و آنهایی که در ســـطح 
اول فوتبـــال حضور دارند دنبـــال مهاجمی می گردند 
کـــه پکیجـــی از ویژگی های متفـــاوت از جمله هوش، 
جایگیـــری، دوندگی، قدرت نواختـــن ضربه آخر و... 
باشد. مهدی عبدی بسیاری از این ویژگی ها را داشت 
و مهاجم مناســـبی برای باکس بـــود؛ ضربه آخر را هم 
خـــوب می زد و فوق العاده باهـــوش بود اما هیچ وقت 
آن قـــدر که بایـــد تاش نمی کـــرد، نمی جنگید و اهل 
تاش برای توپگیری و دوندگی در جهت خسته کردن 
و آزار مدافعان مقابلش نبود. عبدی همین ویژگی را در 
ماجرای حضور و بقایش در پرسپولیس هم تعمیم داد و 
نتوانست در این تیم دوام بیاورد. با تغییر نکردن عبدی 
در خصوصیات اخاقی و فوتبالی اش، پرســـپولیس از 
یک استعداد خودساخته محروم شد اما مهم تر از آن 
خود عبدی بود که در 25سالگی فرصت بزرگ تبدیل 
شدن به یک ستاره در پرسپولیس را از خودش گرفت.

قرارداد مهدی عبدی با پرسپولیس فسخ شد

نقطه پایان در 25 سالگی

مصاحبه

ناصر قراگزلو
خبر نگار

سوژه

محمد  قراگزلو
خبر نگار

مسیر نگران کننده ستاره ازبک

از اورونوف محافظت کنید


